
 

Zápis z 19. jednání ZO Bory 20.3.2024 v 18.00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Ing. Pipek Josef, Vávra Pavel, Večeřa Luděk, Ing. Fňukalová 
Charvátová Petra, Vávra Aleš, Viliš Petr, Ing. Zmeškal Pavel, Filipová Jitka, Mgr. Jahodová 
Eva, Březka Josef, Vala Marian 
 
 
Omluveni: Kotačka L., Mgr. Zikmund P. 
Neomluveni: Dostál J. 
Hosté:  
 
1. Zahájení zasedání: 

Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány 
v elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 18.00 hodin. 
Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 12. 
Jednání je usnášeníschopné.      

Usnesení č. 1/19 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 
 
2. Ověřovatelé zápisu: 
Návrh starostky: Vávra Pavel, Vala Marian 
 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0      Zdržel se: 0 
Usnesení č. 2/19 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu Vávru Pavla a Valu Mariana. 
 
3. Schválení programu jednání: 

Starostka: hlasujeme o schválení programu jednání: 
1. Zahájení zasedání 
2. Schválení ověřovatelů zápisu 
3. Schválení programu jednání 
4. Usnesení z jednání RO 
5. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce Bory 
6. Převod výsledku hospodaření 2023 
7. FMP 
8. Smlouvy 
9. Žádosti 
10. Různé 
11. Závěr 

 
Hlasování:  
Pro:  12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 3/19 ZO: ZO schválilo program jednání. 
 



 

4. Usnesení z jednání RO 
Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO ze dne 26.2.2024 a 13.3.2024 

      K usnesení nebyly žádné dotazy ani připomínky. 
 
Usnesení č. 4/19 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO ze dne 26.2.2024 a 13.3.2024. 
 
5. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce Bory 

Starostka: audit proběhl 20. února 2024 a nebyly zjištěny chyby a nedostatky. Zprávu o 
výsledku přezkoumání hospodaření obce Bory jste dostali do e-mailů.  

 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 5/19 ZO: ZO schválilo Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce Bory za 
                                    rok 2023.  
 
6. Převod výsledku hospodaření 2023 
Starostka: převod výsledku hospodaření roku 2023 z účtu 431-výsledek hospodaření ve 
schvalovacím řízení na účet 432-výsledek hospodaření předcházejících účetních období ve výši 
8.403.811,75 Kč. 

Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 6/19 ZO: ZO schválilo převod výsledku hospodaření roku 2023 z účtu 431- 
                                    výsledek hospodaření ve schvalovacím řízení na účet 432-výsledek  
                                    hospodaření předcházejících účetních období ve výši 8.403.811,75 Kč. 
 
 
7. FMP 

Starostka: sešly se 4 žádosti v celkové výši 38.000, - Kč. Jsou to tradiční akce:  
 

a) ZO ČSOP-Karneval 2024, částka 5.000, - Kč  
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7a/19 ZO: ZO schválilo poskytnutí dotace z FMP ve výši 5.000, - Kč pro ZO ČSOP 
                                     na akci Karneval 2024. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7aa/19 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 3/2024 o poskytnutí dotace  
                                        dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních   
                                        rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 
 
 



 

b) SDH Bory-Pálení čarodějnic 2024, částka 5.000, - Kč. 
 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7b/19 ZO: ZO schválilo poskytnutí dotace z FMP ve výši 5.000, - Kč pro SH ČMS 
                                      na akci Pálení čarodějnic. 
 
Hlasování:  
Pro:  12    Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7bb/19 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 4/2024 o poskytnutí dotace  
                                        dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních   
                                        rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 

c) TJ Družstevník Bory-10. memoriál Stanislava Ochrany 2024, částka 20.000, - Kč.  
Starostka: tady nevím, proč je skoro jednou tolik? Vloni jste žádali o 12.000, - Kč. 
Viliš P.: byly 4 turnaje, hodně dětí+doprovod, rozhodčí, diváci. Kupovalo se hodně ocenění pro 
rozhodčí a hráče. Občerstvení pro hráče. Vybíráme 1.500, - Kč jako zápisný za mužstvo, 
domácí neplatí poplatek. Domácích družstev bylo 7. 
Starostka: to je stejný jako vloni, tak proč navýšení? Oproti loňsku neplatíte nájem za 
tělocvičnu. To jsme vám i ostatním spolkům zařídili, že nebudete platit. 
Aby to nedopadlo, že bude celý turnaj financovat obec. Turnaj si na sebe vydělal. Podle toho, 
co říkáš, tak jestli počítám narychlo dobře, tak si zápisný na ceny určitě vydělalo. A občerstvení 
si lidi platili. 
Viliš: jedná se o pět tisíc na jeden turnaj. Musíš pohostit rozhodčí, ty nemůžeš odbýt párkem.  
Taky to nemusíme dělat. 
Večeřa L.: to vám nikdo neříká, že to nemáte dělat. Ale to potom, aby to platila celý obec. My 
žádáme na čarodějnice každý rok stejně. Tak musíte něco taky zafinancovat. Když máte málo 
financí tak, kdysi chodili sportovci na kamení, tak běžte zase.  
Viliš P.: žádost jsem nepodával já, nemusím to obhajovat.  
Vala M.: tak dáme jako vloni 12.000, - Kč. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7c/19 ZO: ZO schválilo poskytnutí dotace z FMP ve výši 12.000, - Kč pro TJ 
                                      Družstevník Bory na akci 10. memoriál Stanislava Ochrany 2024.  
 
Dvořáková L.: ve smlouvě bude opravena částka na 12.000, - Kč, jinak zůstane beze změn. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7cc/19 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 5/2024 o poskytnutí dotace  
                                        dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních   
                                        rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 



 

d) Sdružení pro Cyrilov-Tradiční řemesla na pouti, částka 8.000, - Kč. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7d/19 ZO: ZO schválilo poskytnutí dotace z FMP ve výši 8.000, - Kč pro Sdružení  
                                      pro Cyrilov na akci Tradiční řemesla na pouti. 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti: 0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 7dd/19 ZO: ZO schválilo Veřejnoprávní smlouvu č. 6/2024 o poskytnutí dotace  
                                        dle zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních   
                                        rozpočtů, ve znění pozdějších předpisů. 
 
8. Smlouvy 

Starostka: smlouva o připojení k distribuční soustavě-zasíťování rodinných domů pod OÚ. 
Dostali jste ji k prostudování, máte k ní něco? Tak můžeme hlasovat o jejím schválení. 

       
Hlasování:  
Pro: 12     Proti:  0   Zdržel se: 0 
Usnesení č. 8/19 ZO: ZO schválilo Smlouvu o připojení k distribuční soustavě z napěťové 
                                    hladiny nízkého napětí č. 9002246444. 
 
 
9. Žádosti 

a) Linka bezpečí 
Starostka: chtějí po nás 5.000, - Kč. Vloni od nás nedostali nic. Souhlasíte s příspěvkem 5.000, 
- Kč? 
 
Hlasování:  
Pro: 0     Proti:  12   Zdržel se:  
Usnesení č. 9a/19 ZO: ZO neschválilo příspěvek ve výši 5.000, - Kč pro Linku bezpečí. 
 
         b) Domácí hospic sv. Mikuláše, z.ú. 
Starostka: myslím, že si ještě o příspěvek nežádal, ale znám jeho činnost, jezdil k jednomu 
známému. Je to činnost, která rodině velice pomáhá, podpořila bych je. 
Filipová J.: jezdí sem domácí hospic z Nového Města, Svatý Mikuláš je nový. Nevím, jakou 
mají spolupráci s lékaři. 
Vala M.: přispěli jsme Novému Městu, já bych to nerozšiřoval o další. 
Filipová J.: činnost hospiců je záslužná. Nemocnice pošle umírajícího pacienta domů, rodina 
mu nemůže pomoci, tak volají nás. My ho opět odvezeme do nemocnice. Od toho je tady hospic, 
který by měl přijet kdykoli během dne a rodině vše vysvětlit a pomoci jí. Je velice dobře, že 
jsme se zapojili do projektu sociálních služeb.  
Březka J.: teď je to solidární způsob, že je zapojeno více obcí. Kdysi kraj požadoval, aby obce 
přispívali vysoké částky na tuto činnost, ale nemělo to oporu nikde v zákoně. 



 

Starostka: přispěla bych jim 2.000, - Kč, souhlasíte? 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti:  0   Zdržel se: 0  
Usnesení č. 9b/19 ZO: ZO schválilo dar ve výši 2.000, - Kč pro Domácí hospic sv. Mikuláše. 
              
10. Různé 
a) participativní rozpočet 
    bylo podáno 12 návrhů, protože měly některé stejný nápad, jako třeba stojany na kola, 
    spojily se v jeden, tak je jich 9. Jsou to pěkné návrhy. Bude zpracována prezentace, kterou 
    představíme občanům a během dubna se bude hlasovat. 
 
b) 13.4. je sraz důchodců, můžete přijít do KD pomoci s organizací a se seniory si popovídat.  
 
c) Sberbank 
     byly konečně vyplaceny peníze, které v bance uvízly, kvůli ukončení její činnosti  
     Poslali nám 1 milion 139 tisíc, s připsanými úroky je to téměř plná částka. 
 
d) Vesnice roku 
     byly jsme dnes s Míšou Hudkovou na školení. Chtěla bych nás letos přihlásit, nemám 
     ambice vyhrát.  
     Je to o stmelení obce, zapojení aktivně lidí, když se něco vyhraje, tak to lidi nabudí, jsou 
hrdí. Očekávám, že opakované účasti by mohli vést k většímu zapojení občanů do dění v obci. 
Nováček většinou nevyhraje nic. Máme se čím pochlubit, máme, co ukázat.  
Březka J.: taky jsme se účastnili, vyhráli jsme stuhu za knihovnu a stuhu za životní prostředí. 
Nějaká ocenění se nasbírala. 
Mgr. Jahodová E.:  dlouho se nemluvilo o cyklostezce. Povede to ke sportu, všichni nejsou 
fotbalisti. Kus práce už je v tom hotový. Teď to nějak ustalo. 
Starostka: se starostou Vídně jsme byli na jednání ve VM a urgovali tento projekt. Bory a Vídeň 
mají takřka dokončeno. Odbíhám, souhlasíte tedy s přihlášením obce do Vesnice roku? 
 
Hlasování:  
Pro: 12     Proti:  0   Zdržel se: 0  
Usnesení č. 10d/19 ZO: ZO schválilo přihlášení obce Bory do soutěže Vesnice roku 2024. 
 
e) pošta partner 
   navštívil nás obchodní zástupce Pošty Partner. Je to už po druhé, co nám nabízí tuto službu. 
   Už to tady bylo před několika lety. Tehdy se to neuskutečnilo, protože v budově nebyla 
bezbariérovost, tak to padlo tak, že pošta zůstala tam, kde je. Dostávali bychom cca 15 
tisíc/měsíc. Dodají vybavení a zařízení, zajistí školení. Do konce dubna máme na rozmyšlenou. 
Když odmítneme, nabídnou pobočku někomu jinému. Můžeme tomu ještě nechat volný průběh, 
je ochoten přijet na zastupitelstvo a odpovědět na vaše dotazy a připomínky. Bezbariérovost už 
není argument. Musí se dodržet otevírací doba, která se nasmlouvá, tedy v našem případě 15 
hodin týdně. Je nutné, aby to uměli alespoň dva lidi, aby se mohli zastupovat. 



 

Mgr. Jahodová E.: transformace pošty se panu ministrovi nepovedla, propustili hodně lidí, 
uzavřeli pobočky a teď chtějí na pošty dát i pobočky úřadu práce. Neumím si představit, že by 
to takto fungovalo. Žadatel podá žádost na poště, ta to odešle na úřad a tam se bude zpracovávat. 
Starostka: v našem případě se budou dělat běžný služby jako dělá pošta. Doplňkové služby jako 
je prodej losů, novin je naše volba. Kdyby se na to přijal člověk, tak budou vysoké náklady, 
nejlepší by bylo to nějak skloubit s prací našich zaměstnankyň. Pro lidi si myslím, že to bude 
lepší služba, vyřídí si vše na jednom místě. Popřemýšlejte o tom. 
Mgr. Jahodová E.: já tady poštu využívám hodně, pošta ve VM je tragédie, dlouhá čekací doba. 
Ing. Pipek J.: poštu využívá minimum mladých lidí, ale pro starší občany je potřeba poštu určitě 
zachovat. Hodně mladých lidí má datovku, balík si necháš poslat do zásilkovny. 
Vávra A.: nemusíš ho zvát, hlavní bude mít někoho, kdo to bude dělat.  
 
f) příští ZO by bylo úterý 23.4.2024 v 19 hodin 
 
 
11. Závěr 
Starostka ukončila jednání ZO ve 20.00 hodin. 
 
Zapsala: Libuše Dvořáková 
 
Ověřovatelé zápisu:  
      
Vávra Pavel      ________________________________ 
 
 
Vala Marian      ________________________________  
 
 
 
Místostarosta obce – Ing. Josef Pipek     ______________________________ 
 
 
Starostka obce – Ing. Lucie Dostálová    ______________________________ 
 
 


